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BR.0012.6.19.2023 

Protokół posiedzenia 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Miasta Gliwice kadencji 2018-2023, przedłużonej do 30.04.2024 r. 
w dniu 12 grudnia 2023 r., godz. 15.30 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa otworzyła posiedzenie Komisji, powitała gości 
oraz radnych i zaproponowała przyjęcie następującego porządku obrad: 

1) Druki sesyjne. 

2) Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 

W posiedzeniu udział wzięli: Prezydent Miasta Adam Neumann, Naczelnik Wydziału 
Edukacji Mariola Bucher oraz Naczelnik Wydziału Kultury i Sportu Stella Zaborowska-
Nawrath. 

Ad 1) Druki sesyjne. 

Komisja opiniowała następujące druki sesyjne: 

a) Projekt uchwały (druk nr 1135) w sprawie przyznawania pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym 
jest miasto Gliwice oraz dla nauczycieli emerytów, rencistów i pobierających 
nauczycielskie świadczenia kompensacyjne. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Mariola Bucher wyjaśniła, że projekt 
uchwały jest związany z orzecznictwem sądowym dotyczącym udzielania tego rodzaju 
pomocy. Zgodnie z wyrokami sądów administracyjnych, jeżeli organ prowadzący, zgodnie 
z Kartą Nauczyciela, wyodrębnił środki na ten cel, to ma obowiązek samodzielnie nimi 
dysponować. Stąd projekt uchwały przewiduje przeniesienie tego obowiązku z dyrektora 
placówki oświatowej na organ prowadzący. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1135. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

b) Projekt uchwały (druk nr 1119) zmieniającej uchwałę nr IX/171/2019 Rady Miasta 
Gliwice z dnia 10 października 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu ustalania 
wysokości dodatków motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat i za warunki pracy 
oraz szczegółowych zasad ich przyznawania, sposobu obliczania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe oraz za godziny doraźnych zastępstw, wysokości i warunków 
wypłacania nagród dla nauczycieli. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher przekazała, że projekt uchwały 
przewiduje zwiększenie niektórych składników wynagrodzeń nauczycieli, m.in. dodatku 
motywacyjnego, funkcyjnego, dla mentora, dodatku dyrektorskiego oraz za trudne warunki 
pracy. Pozostałe zmiany mają charakter porządkujący. Uchwała wejdzie w życie z mocą 
obowiązującą od 1 stycznia 2024 r., jest to dopuszczalne ze względu na to, że przepisy są 
korzystne dla adresatów, pensum nauczycielskie wypłacane jest „z góry”. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1119. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

c) Projekt uchwały (druk nr 1118) zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania 
i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych na terenie Gliwic 
przez inne niż miasto Gliwice osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher przekazała, że projekt uchwały 
przewiduje zmiany dotyczące oświadczeń o aktualności danych wprowadzanych do 
Systemu Informacji Oświatowej, a także doprecyzowania przepisów związanych 
z weryfikacją zamieszczanych w nim danych. 

Bak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1118. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

d) Projekt uchwały (druk nr 1123) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 7 im. Adama Mickiewicza w Gliwicach w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym nr 11 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów 
przedszkolnych. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher przekazała, że projekty uchwał (od druku 
nr 1120 do 1126) dotyczą uporządkowania sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych. 
W Gliwicach funkcjonuje ok. 60 różnych tworów. Zaproponowane projekty uchwał są 
pierwszym krokiem w celu uporządkowania tego obszaru i przewidują likwidację oddziałów 
przedszkolnych, do których nie uczęszczają dzieci lub od 1 września 2024 r. rozpoczną 
naukę w szkołach podstawowych, a także tych lokalizacji, w stosunku do których nie ma 
możliwości dostosowania do wymogów przepisów ppoż. W Szkole Podstawowej nr 7 
likwiduje się oddział przedszkolny w budynku przy ul. Tarnogórskiej, wszystkie dzieci od 
1 września 2024 r. rozpoczną edukację w szkole podstawowej, a w przypadku tego lokalu 
brak jest możliwości przystosowania go do przepisów ppoż. Lokal ten zostanie 
przeznaczony dla klas od 1 do 3. Pomimo likwidacji oddziałów, z analiz wynika, że liczba 
dzieci w wieku przedszkolnym spada. Od 2017 r. do 2024 r. spadek ten wyniesie ok. 8000 
dzieci (na podstawie danych meldunkowych), więc liczba oddziałów w gliwickich 
placówkach przedszkolnych powinna wystarczyć. Projekty uchwał wg druków nr 1124, 
1125 i 1126 dotyczą takich samych przypadków, lokali w obiektach szkolnych, których nie 
da się przystosować do przepisów ppoż i wszystkie dzieci od 1 września następnego roku 
rozpoczną naukę w szkole. Pomieszczenia te zostaną wykorzystane do innych celów. 
Projekty uchwał wg druków nr 1120, 1121 i 1122 przewidują likwidację dodatkowych 
lokalizacji oddziałów przedszkolnych tam, gdzie nie uczęszcza żadne dziecko lub nabory 
w ogóle nie są przeprowadzane.  

Radna Katarzyna Kuczyńska-Budka zapytała, ile jest miejsc przedszkolnych aktualnie, 
a ile ich będzie po zmianach. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher odpowiedziała, że na rok szkolny 
2023/2024  przygotowano 5300 miejsc w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych, 
co stanowi 91% dostępności. Po wprowadzeniu zmian, prognozowana liczba miejsc 
wyniesie 5100, co da 94% dostępności. Takie są szacunki. Obłożenie miejsc na rok 
2023/2024 na koniec września to 97,81%, zaś na dziś to 97,01%. Są jeszcze wolne miejsca 
w gliwickich przedszkolach i oddziałach przedszkolnych.  

Radna Katarzyna Kuczyńska-Budka zapytała, czy w źródłach dotyczących tego tematu 
można znaleźć informację o bezpiecznej liczbie miejsc w przedszkolach, która w przypadku 
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takiego miasta jak Gliwice, powinna być przygotowana, aby nie pojawiały się problemy 
w ciągu roku wynikające ze zmian w zakresie liczby dzieci uczęszczających do przedszkoli 
i oddziałów przedszkolnych. Czy jest jakiś wskaźnik? 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher odpowiedziała, że nie zna takich danych, 
a to czym kieruje się Kuratorium Oświaty, to czy dostępność jest zagwarantowana, aby jej 
poziom wynosił powyżej 90%. 

Radna Katarzyna Kuczyńska-Budka zauważyła, że będzie on wynosił 94%, czyli dla 6% 
chętnych nie będzie miejsca. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher potwierdziła. 

Prezydent Miasta Adam Neumann dodał, że należy mieć wzgląd na historię, w Gliwicach 
nigdy nie zabrakło miejsca w przedszkolach. Jest duża liczba przedszkoli niepublicznych, 
a w mieście obowiązują przyjazne warunki ich prowadzenia. Placówki niepubliczne 
odciążają system publiczny, należy więc brać pod uwagę ich ofertę. 

Radna Katarzyna Kuczyńska-Budka zapytała, czy w obliczaniu poziomu dostępności 
bierze się pod uwagę tylko miejsca w przedszkolach publicznych. 

Prezydent Miasta Adam Neumann potwierdził i dodał, że problemem jest także 
dziurawy system meldunkowy, gdyż opiera się on na oświadczeniu rodzica. 
Funkcjonowanie przedszkoli niepublicznych pozwala na dysponowanie wolnymi miejscami 
w przedszkolach publicznych.  

Radna Katarzyna Kuczyńska-Budka zauważyła, że w takim razie szacunki na kolejne 
lata są niedokładne, bo brakuje pełnych danych. 

Prezydent Miasta Adam Neumann potwierdził, ale dodał, że to nie wina miasta, 
a jednocześnie znana jest liczba urodzeń i na tej podstawie także można szacować, biorąc 
pod uwagę także przewidywaną liczbę dzieci spoza Gliwic, która będzie uczęszczać do 
gliwickich placówek przedszkolnych. Niestety system jest dziurawy.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher dodała, że w Żernikach powstaje nowe 
przedszkole na 200 miejsc i wtedy dostępność wzrośnie do poziomu 97%.  

Brak kolejnych pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1123. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

e) Projekt uchwały (druk nr 1124) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 32 im. Wojska Polskiego w Gliwicach w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym nr 9 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1124. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

f) Projekt uchwały (druk nr 1125) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 18 im. Jana Pawła II w Gliwicach w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 
nr 8 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1125. 
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Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

g) Projekt uchwały (druk nr 1126) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 9 im. Króla Jana III Sobieskiego w Gliwicach poprzez likwidację 
oddziałów przedszkolnych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1126. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

h) Projekt uchwały (druk nr 1120) w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 
Miejskiego nr 34 im. Kubusia Puchatka w Gliwicach w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 
nr 9 w Gliwicach poprzez likwidację dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.  

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1120. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

i) Projekt uchwały (druk nr 1121) w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 
Miejskiego nr 36 w Gliwicach w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 4 im. Piastów 
Śląskich w Gliwicach poprzez likwidację dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1121. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

j) Projekt uchwały (druk nr 1122) w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 
Miejskiego nr 3 w Gliwicach w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 11 w Gliwicach 
poprzez likwidację dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1122. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad 2) Sprawy bieżące. 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się z następującymi dokumentami: 

a) Pismo w sprawie przekazywania dotacji dla przedszkoli niepublicznych (w aktach 
sprawy BR.0012.16.24.2023). 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher wyjaśniła, że to projekt uchwały reguluje 
zasady przekazywania dotacji dla podmiotów prowadzących niepubliczne przedszkola na 
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terenie miasta. Każdy podmiot składa comiesięczny raport o liczbie uczęszczających dzieci 
i pod koniec miesiąca wpłacane są im środki.  

Komisja ustaliła, że zwróci się do Prezydenta Miasta z zapytaniem, czy możliwe są zmiany 
w zakresie terminów przekazywania dotacji dla podmiotów prowadzących niepubliczne 
przedszkola w Gliwicach. 

b) Odpowiedzi na pytania zadane podczas wspólnego posiedzenia Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu oraz Komisji Dialogu Społecznego w sprawie projektu budżetu miasta 
Gliwice na 2024 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej (w aktach sprawy 
BR.0012.16.21.2023) – Komisja przyjęła do wiadomości. 

c) Pismo NSZZ Solidarność Pracowników Oświaty w sprawie podwyżek dla nauczycieli 
(w aktach sprawy BR.0012.16.17.2023). 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zauważyła, że przygotowany został projekt 
uchwały wprowadzający zmiany w systemie wynagradzania nauczycieli i zapytała, jak 
zawarte w nim propozycje mają się do postulatów NSZZ Solidarność. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher odpowiedziała, że w 2023 r. kwota 
dodatku motywacyjnego na etat wynosiła 120 zł. Przygotowując projekt budżetu miasta 
Gliwice na 2024 r., przewidziano wzrost tej kwoty do 140 zł. Jednocześnie związki 
zawodowe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały wprowadzający tę zmianę. Jeżeli zaś 
chodzi o odpis na fundusz zdrowotny, to w lipcu 2023 r. został zwiększony z 200 tys. zł do 
280 tys. zł. Na tę chwilę wykorzystano kwotę 250 tys. zł, a do dnia 15 grudnia br. mogą 
wpływać wnioski, a środki zostaną wypłacone w 2024 r. W związku z powyższym, 
w projekcie budżetu miasta Gliwice na 2024 r. została zaplanowana także kwota 280 tys. 
zł z przeznaczeniem na fundusz zdrowotny.  

Prezydent Miasta Adam Neumann dodał, że jeżeli zacznie brakować tych środków, to 
mogą one zostać zwiększone, ale pula przeznaczona na 2023 r. nie została wykorzystana.  

d) Pismo w sprawie podmiotów, na rzecz których w 2024 r. skazani mogą wykonywać 
prace na cele społeczne (w zał.) – Komisja przyjęła do wiadomości. 

e) Pismo w sprawie wysokości środków dla poszczególnych rad dzielnic zaplanowanych 
w budżecie miasta Gliwice na 2024 r. (w aktach sprawy BR.0012.16.12.2023) – 
Komisja przyjęła do wiadomości. 

f) Odpowiedź na pytania dotyczące dochodów z majątku zaplanowanych w projekcie 
budżetu miasta Gliwice na 2024 r. (w aktach sprawy BR.0012.16.2023) – Komisja 
przyjęła do wiadomości. 

g) Odpowiedzi na pytania dotyczące strzelnicy przy IV Liceum Ogólnokształcącym, zadane 
na wspólnym posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz Komisji Dialogu 
Społecznego (w aktach sprawy BR.0012.16.21.2023) – Komisja przyjęła do 
wiadomości.  

h) Odpowiedzi na pytania dotyczące wydatków na kulturę zaplanowanych w projekcie 
budżetu miasta Gliwice na 2024 r. (w aktach sprawy BR.0012.16.21.2023) – Komisja 
przyjęła do wiadomości. 

i) Odpowiedzi na pytania dotyczące Przystani 35, zadane podczas wspólnego posiedzenia 
Komisji Edukacji, Kultury i sportu oraz Komisji Dialogu Społecznego (w aktach sprawy 
BR.0012.16.21.2023) – Komisja przyjęła do wiadomości. 

(***) 

Radny Marcin Kiełpiński poprosił o informację dotyczącą działalności strzelnicy 
prowadzonej w pomieszczeniach Zespołu Szkół  Łączności.  

Prezydent Miasta Adam Neumann odpowiedział, że umowa dotycząca tych pomieszczeń 
nie została właściwie przygotowana przez poprzedniego dyrektora tej placówki oświatowej. 
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Podpisana została umowa najmu, a powinna być to umowa dzierżawy. Podmiot, będący 
stroną umowy, rozwinął tam działalność nieprzewidzianą umową, uruchamiając solarium 
oraz kurs pole dance. Tę drugą można jeszcze uznać za działalność sportową, ale 
prowadzenie solarium na pewno nie ma takiego charakteru. Jest to niezgodne z umową. 
Jednocześnie zarządca nieruchomości odpowiedzialny jest za całość, a przeglądy 
techniczne wykazały usterki elektryczne, które powinny być natychmiast usunięte. 
Ponowny przegląd wykazał, że tylko powierzchowne prace zostały wykonane. Do dziś 
naprawy nie zostały przeprowadzone, a to duże zaniedbanie. Strzelnica spełnia wszystkie 
wymogi branżowe, ale liczy się całościowy stan zarządzanej nieruchomości. W związku z 
powyższym Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka wraz z Naczelnikiem 
Wydziału Gospodarki Nieruchomościami oraz dyrektorem szkoły opracowali model umowy 
dzierżawy, który będzie zgodny z przepisami. Najemca zobowiązał się, że natychmiast 
usunie usterki elektryczne. Na ten moment nie ma informacji zwrotnej, czy naprawy 
zostały przeprowadzone. Jest potrzeba przeprowadzenia prac remontowych w tej placówce 
oświatowej, szkoła jest na nie gotowa. Środki na ten cel zostały zaplanowane w budżecie 
miasta Gliwice na 2024 r. Jak tylko Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego uzyska 
dokumenty, których wymaga, to ruszą prace remontowe, także w pomieszczeniach 
strzelnicy. Aktualny najemca tych pomieszczeń, jeżeli tylko przeprowadzi prace naprawcze 
i zaakceptuje treść nowej umowy dzierżawy, która przygotowana została zgodnie z 
przepisami, to niewykluczone, że umowa z nim zostanie podpisana. Ustalono okres dwóch 
tygodni na wykonanie prac i zapoznanie się z zapisami umowy.  

Radna Katarzyna Kuczyńska-Budka przekazała, że zgadza się z przedstawioną 
diagnozą, poprzedni dyrektor Zespołu Szkół Łączności zaniedbał wiele spraw, bo to 
dyrektor placówki odpowiada za budynek. Konieczny jest remont tej szkoły, także 
pomieszczeń strzelnicy. Zapisy umowne powinny zaś zabezpieczać interesy miasta, 
najemca musi spełniać wymagania miasta. Korzystne będzie, jeżeli umowa zostanie 
podpisana z aktualnym najemcą, bo młodzież korzysta z tego obiektu.  

Radny Marcin Kiełpiński podziękował za informację i zapytał, czy podwyższenie środków 
w projekcie budżetu miasta Gliwice na 2024 r. przeznaczonych na sport ma na celu 
podniesienie wkładu własnego miasta w Piaście Gliwice S.A., aby możliwa była realizacja 
projektu utworzenia Akademii Sportowej.  

Prezydent Miasta Adam Neumann zaprzeczył, takie środki musiałyby znajdować się 
w budżecie Wydziału Nadzoru Właścicielskiego.  

(***) 

Radna Agnieszka Filipkowska zapytała o VIII Liceum Ogólnokształcące, gdyż otrzymała 
informację, że winda, zamontowana w tym budynku, notorycznie nie działa. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher odpowiedziała, że nie zna tego problemu. 
W dniu wczorajszym szkoła ta otrzymała środki z PFRON-u na dostosowanie obiektu dla 
osób ze szczególnymi potrzebami. Otrzymali środki na budowę windy. 

Radna Agnieszka Filipkowska przypomniała, że jest już tam winda.  

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa poprosiła o rozeznanie sprawy i przekazanie 
informacji radnej Agnieszce Filipkowskiej.  

(***) 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa podziękowała członkom Komisji za udział 
w pracach komisji konkursowych na dyrektorów gliwickich placówek oświatowych.  

(***) 

Radny Gabriel Bodzioch zapytał, na jaki cel zostały zmniejszone środki w projekcie 
budżetu miasta Gliwice na 2024 r., w związku ze złożoną autopoprawką zwiększającą 
w 2024 r. środki przeznaczone na działalność promocyjną rad dzielnic. 
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Prezydent Miasta Adam Neumann odpowiedział, że budżet miasta w 2024 r. nadal 
będzie miał charakter deficytowy, jednak oczekuje się, że sytuacja finansowa samorządów 
będzie lepsza w związku ze zmianami we władzach państwowych. 

(***) 

Komisja przyjęła protokół posiedzenia, które odbyło się 14 listopada 2023 r.  

(***) 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zaproponowała, aby na kolejnym posiedzeniu 
Komisja zajęła się tematem projektu utworzenia Akademii Sportowej. 

Komisja wyraziła zgodę. 

(***) 

Nie ustalono terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Protokołowała 

(-) Katarzyna Golonka 
Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu 

(-) Krystyna Sowa 
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